
NA ROB REVIJI ŠOLSKIH PEVSKIH ZBOROV

NEGUJMO OTROŠKO
ZBOROVSKO PETJE

Na reviji nastopilo S zborov - število zborov pada zaradi novega načina financiranja
TIS - Zborovodje o načrtih za prihodnje leto

Spet smo peli, pravijo mladi pevci, ki sodelujejo v otroških in
mladinskfli pevskih zborih naše občine. Vsi, ki jih že dokaj let
spiemljajo na njihovih vsakoletnih revijah, doživljamo njihov praz-
nični dan. Beseda praznik se bo zdela najbrž pretirana tistim, ki jih
niso videli in slišali peti. Nam pa ta beseda pomeni radostno do-
živetje v osnovni šoli Polje, ko se je 21. aprila zvrstilo na lepo
pripravljenem odru osem zborov.

Kdor zaslcduje delo in rast naših
šolskih zborov, bo najbrž prese-
nečon zaradi njihovega majhnega
štcvila. Vendar stvar ni tako huda,
kot jc videti na prvi poglcd. Zborov
jc v resnici več, kot jih jc nastopilo,
le da nekatcri niso mogli nastopiti
zaradi objektivnih težav, kot so na
prirner bolezenski dopusti zboro-
vodij (na dvch šolah) in upravičena
odsotnost zborovodje prav na dan
revije. In kdor vsaj.malo pozna delo
z zborom, bo vcdcl, da zborovodje
ni mogočc nadomestiti v kratkcm
času in popcljati zbor na odor pod
vodstvom novega dirigonta. Rcs pa
je, da je število zborov na šolah
padlo Uidi zarudi novcga načina fi-
nanciranja zborov, ki ga jc lani uvcd-
la TIS. Tako imajo scdaj velikc šolc

z 800 do 1000 učenci plačanih
samo toliko zborovskih ur na leto,
da lahko vzdržujejo le po dva zbora,
čeprav bi jih giede na število učen-
ccv moglc imeti več. Tudi to je eden
od problemov, ki zavirajo rast zbo-
rovskc kulturc na šolah. Nanj so
zborovodjc brez uspeha opozaijali
že lani. Piedidvema letoma smo ime-
li 14 zborov, ki so bili sposobni
uspcšno nastopati. Mislimo, da bi
moraJi to število spet doscči, saj jo
glede na štcvilo učcnccv v šolah našc
občine to povsem raalno in doscg-
ljivo, sevcda pod malo ugodnejšimi
pogoji, kot so bili lani in lctos. Nc
dvomimo o tem, da so šolska vod-
stva pripravljena storiti vse, kai ju v
njihovi moči. da delo zborovodiem
olajšajo in spodbudijo mladc pcvcc

k novemu delu v prihodnjem šol-
skcm letu.

Ko govorimo oštevilu zborov in
pevcev, pa ne smemo prezreti, da
kvaliteta teh, ki so nastopili, ni-
kakor ni padla. Izbor pesmi je bil
primeren, dovolj zahteven in pester.
Pesmi niso presegle zraogljivosti
otroških glasov - to pa ji, prvi pogoj
za kvalitetno zborovsko petje. Zbo-
rovodje, ki so s&sestali nekaj dni po
reviji, da bi si povedali in uredili
vtise o reviji, so že začeli delati na-
črte za prihodnje šolsko leto. Aktiv
zborovodij bo organiziral hospitacije
in strokovno izpopolnjevanje za ti-
ste zborovodje, ki to želijo. Po-
svetovali se bodo o primernem iz-
boru literature za študij in nastope
in poslušali drug drugega pri delu.
Želimo jim veliko uspeha pri nji-
hovetn zahtevnem delu in čim tepše
rezultate ob koncu prihodnjega šol-
skega leta na pevski reviji.

Letos so nastopali: otr. zbor o. š.
Dolsko, otr. zbor o. š. J. Moškrič,
otr. zbor o. š. Sostro, 2 otr. zbora o.
i Polje. mlau. /.boto. š. Polje, mlad.
zbor o. š. Sostro. mlad. zbor o. š.
Kette-Murn


